
Hierbij de schriftelijke beantwoording van de 2 rondvraagpunten van gisteren voor Gedeputeerde 
Zaal

 
 
Rondvraag mw Koning CDA; wat is de stand van zaken betreffende de geitenhouderij in 
Weesp?
 
Antwoord ged. Zaal; De kavelruil zit in een afrondende fase. We verwachten dat we in 
december de akte kunnen laten passeren. Daarover wordt u per brief geïnformeerd. 
Als dat is gebeurd, zullen we de situatie op de Keverdijk opnieuw bezien. 
 
 

Rondvraag mw Gonggrijp D66; Recentelijk heeft de gemeente Oostzaan een besluit 
genomen dat consequenties heeft voor de recreatieve functie van het Twiske. Ik hoor graag 
hoe de gedeputeerde hier tegenaan kijkt. 

Antwoord ged. Zaal; De behoefte aan recreatie in de MRA blijft groeien. Daarom is een 
recreatiegebied als Twiske-Waterland ook van groot belang. De provincie draagt daar ook 
fors financieel aan bij. In het huidige ambitiedocument is een balans gevonden tussen 
versterking van de natuurwaarden en recreatie. Festivals en evenementen zijn mogelijk, 
maar alleen indien ze passen binnen de natuurwaarden en op basis van een passende 
ecologische beoordeling. Binnen het schap wordt veelvuldig onderzoek gedaan naar wat wel 
en niet past binnen de ecologische waarden. De gemeente Oostzaan legt  nu met dit 
amendement op de Omgevingsvisie, eenzijdig extra beperkingen op. Beperkingen die niet in 
lijn zijn met het - ook door Oostzaan onderschreven - ambitiedocument. Naar aanleiding van 
de besluitvorming in Oostzaan heeft het bestuur van het recreatieschap een brief aan 
Oostzaan gestuurd. De brief is bijgevoegd. 

 
 
 
 
 
 


